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Zápis č. 10 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně 

konaného dne 10. 9. 2024 
 
 
Účast: viz prezenční listina 
 
PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:   19 (z toho 12 ZK a 7 SK) 
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:   2  (z toho 0 ZK a 2 SK) 
 
 
AS FP a ZK samostatně jsou usnášeníschopné, SK je usnášeníschopná. 
 
Jednání AS FP bylo zahájeno online přes MS Teams v 9:05 hod. 
 
 
 

1. Úvod a schválení programu 
 
Pan předseda AS FP Dr. Luhan přivítal přítomné účastníky zasedaní a dále přítomné seznámil s programem. 

Program: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 
3. Projednání a schválení výročních zpráv FP: 

a. Výroční zpráva o činnosti FP za rok 2022; 
b. Výroční zprávy o činnosti FP za rok 2023; 
c. Výroční zprávy o hospodaření FP za rok 2023. 

4. Projednání a schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu na FP VUT v 
Brně v:  
a. Bakalářských a magisterských studijních programech vyučovaných v českém jazyce pro 

akademický rok 2025/2026; 
b. Bakalářských a magisterských studijních programech vyučovaných v anglickém jazyce pro 

akademický rok 2025/2026; 
c. Doktorském studijním programu pro akademický rok 2025/2026. 

5. Informace z EK AS FP 
6. Informace z AS VUT v Brně 
7. Informace z SK AS FP  
8. Informace z kolegia děkana 
9. Různé 

 

V rámci diskuse nedošlo k žádné změně v programu. Účastníci byli seznámeni s postupy a principy 
elektronického hlasování s využitím platforem MS Forms a MS Teams.  

Na základě tří podnětů k technickým obtížím s realizací hlasování v MS Forms budou tato hlasování 
realizována napřímo a následně zahrnuta k online hlasování.  

Následně bylo přistoupeno k hlasování.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 10. 09. 2024. 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
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2. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně  
 

Pan předseda sdělil, že pro schválení jsou k dispozici dva zápisy ze zasedání AS FP VUT.  

Tyto dva Zápisy obdrželi do svých e-mailů dne 29. 08. 2024 s termínem pro připomínky do 05. 09. 2024. Do 

tohoto dne žádné připomínky neobdržel. 

USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 18. 06. 2024.  

PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 
USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z mimořádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 27. 06. 

2024.  

PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 

 

3. Projednání a schválení výročních zpráv FP 
 

a) Výroční zpráva o činnosti FP za rok 2022 

Pan děkan prostřednictvím pana tajemníka předložil dne 22. 05. 2024 Výroční zprávu o činnosti FP za rok 

2022. Připomínky bylo možné zaslat do 06. 06. 2024. Žádné připomínky nebyly obdrženy.   

Ing. Očko požádal v souvislosti s výroční zprávou, aby se tato situace již nikdy neopakovala a byla důsledně 

provedena kontrola před vystavením dokumentu, zda bylo vše řádně projednáno a schváleno.  

Paní prof. Kocmanová se zdrží hlasování z důvodu schvalování dokumentu zpětně s dnešním datem. 

USNESENÍ: AS FP neschvaluje Výroční zprávu o činnosti FP VUT v Brně za rok 2022. 

PRO: 8 
PROTI: 1 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 9 
 

b) Výroční zpráva o činnosti FP za rok 2023 

Výroční zpráva o činnosti FP za rok 2023 byla předložena panem děkanem prostřednictvím pana tajemníka 

dne 12. 08. 2024. Termín pro zasílání připomínek byl stanoven do 26. 08. 2024. Obdržené připomínky byly 

předány k vypořádání dne 28. 08. 2024. Výsledná verze se zapracovanými připomínkami byla předána AS FP 

dne 04. 09. 2024.  

Doc. Doskočil podotkl, zda by bylo možné sjednotit a lépe strukturovat výroční zprávy do budoucna. Na 

základě podrobnější diskuse poukázal na problematické pasáže v rámci výroční zprávy.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje Výroční zprávu o činnosti FP VUT v Brně za rok 2023. 

PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 4 
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c) Výroční zpráva o hospodaření FP za rok 2023 

Výroční zpráva o hospodaření FP za rok 2023 byla předložena dne 28. 05. 2024. Připomínky bylo možné 

zaslat do 11. 06. 2024. Žádné připomínky však nebyly zaslány. V rámci následných jednání Ekonomické 

komise FP byly vzneseny připomínky a společně s vyjádřením byly předány AS FP dne 09. 09. 2024. Tato 

připomínka společně s vyjádřením byla konkretizována i v rámci online jednání a pan doc. Chlebovský 

konkretizoval problematiku výčtu nákladových středisek z hlediska jejich přechodného zřízení. Jde především 

o přechodně zřízené NS, kde byli zařazeni vyučující jazyků, přičemž tato záležitost byla vyřešena v průběhu 

roku a nevstoupila tak do výsledné zprávy. Doc. Chlebovský a Dr. Luňáček konstatovali, že připomínky byly 

vypořádány a vysvětleny panem tajemníkem. 

Bohužel byl identifikován technický problém (nefunkční mikrofon) u pana tajemníka s možností jeho zapojení 

do diskuse k projednávaným bodům – což bylo vyřešeno v rámci připojeného telefonického hovoru, avšak až 

po přijetí usnesení v předchozích dvou bodech.  

Pan tajemník se omluvil za pochybení v souvislosti s bodem 3 a) s tím, že se tato situace nebude a nesmí 

v žádném případě opakovat. Následně poděkoval za připomínky ke všem výročním zprávám a konstatoval, 

že vše proběhlo kontrolou, bylo upraveno a pro příští rok se pokusí o opětovné zlepšení. 

USNESENÍ: AS FP schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FP VUT v Brně za rok 2023. 

PRO: 15 
PROTI: 1 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 2 
 

4. Projednávání a schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke 
studiu na FP VUT v Brně 

 

a) Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských a magisterských 

studijních programech vyučovaných v českém jazyce pro akademický rok 2025/2026 

Dokument byl předložen panem děkanem prostřednictvím pana proděkana Kříže dne 02. 08. 2024. Připomínky 

bylo možné zasílat do 26. 08. 2024, avšak žádné nebyly obdrženy. Pan předseda otevřel diskusi a požádal 

pana proděkana o představení a doplnění informací.   

Pan proděkan Kříž dodal, že v dokumentu nejsou významné změny. Otevírají se všechny studijní programy, i 

když je u magisterských studijních programů patrný pokles.  

Doc. Chlebovský navázal na diskusi, která proběhla v červnu v rámci jednání AS FP a RSP ohledně podmínek 

prominutím přijímací zkoušky na navazující magisterské studijní programy, a to, jak nastavit vážený průměr. 

Za sebe by se však klonil nestanovovat vážený průměr do pravidel. Doporučoval by druhou navrhovanou 

variantu panem proděkanem, a to vyhlášením děkana pro daný akademický rok.  

Paní prof. Kocmanová souhlasí s návrhem doc. Chlebovského. Dále se dotázala, jaký je předpokládaný počet 

studentů zapsaných do 1 ročníků oproti minulému roku. Proděkan Kříž informoval, že v minulém roce k 31. 

10. 2023 se do bakalářských studijních programů zapsalo 767 uchazečů. V letošním roce k 03. 10. 2024 je  

895 zapsaných. Do magisterských studijních programů včetně KS, se v minulém roce zapsalo 346 studentů, 

letos 335 studentů. U magisterských studijních programů je to výrazný pokles. U studijního programu IBM jsou 

4 zapsaní, MEO má 19 zapsaných. Do 31. 10. 2024 se však mohou stavy ještě měnit.  

Dále pan proděkan Kříž shrnul předchozí vyjádření doc. Chlebovského, kdy bychom se mohli vrátit k dříve 

aplikovanému modelu vyhlašování váženého průměru panem děkanem pro daný akademický rok. V rámci 

rychlé diskuze a orientačního hlasování byl tento návrh přijat nadpoloviční většinou AS FP. Na základě 

proběhlé diskuze bylo formulováno usnesení. 
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USNESENÍ: AS FP schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských 

a magisterských studijních programech vyučovaných v českém jazyce pro akademický rok 2025/2026 

po zapracování připomínky týkající se přijetí prominutím přijímací zkoušky pro navazující magisterská 

studia.  

PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 
b) Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských a magisterských 

studijních programech vyučovaných v anglickém jazyce pro akademický rok 2025/2026 

Dokument byl předložen také 02. 08. 2024 s termínem pro připomínky do 26. 08. 2024. Připomínky, které pan 

předseda obdržel byly formálního charakteru. Připomínky byly předány dne 29. 08. 2024 s tím, že výslednou 

verzi, již se zapracovanými připomínkami, byla předány 04. 09. 2024. Následně otevřel diskusi.  

Paní Mgr. Musilová podotkla, že z její strany jsou připomínky vypořádané a bude hlasovat pro schválení takto 

upravených pravidel.  

Ing. Petrová reagovala na její včerejší zaslanou připomínku přes MS Teams, kdy v čl. 2 u studijního programu 

ESBD je zmíněno, že přijímací zkoušku lze prominout, avšak u studijního programu IMB tomu tak není. 

V dalším textu je uvedeno, že děkan může prominout přijímací zkoušky na studijní program IBM.  Podotýkala, 

zda by tak nemělo být také uvedeno. Pan proděkan Kříž podotkl, že v dokumentu to takto taxativně uvedeno 

být nemusí.  

Následně proběhla krátká diskuse k připravovanému studijnímu programu v angličtině, který však aktuálně 

není ještě předložen ke schválení VR, a proto nebyl zahrnut do těchto pravidel.  

Doc. Doskočil dává na zvážení, zda by se neměly sjednotit pravidla v české a anglické verzi v rámci váženého 

průměru. Proděkan Kříž dodal, že tato připomínka nebo diskuse ohledně průměru se vedla primárně ke 

studijním programům, které jsou akreditovány v českém jazyce. V případě že se průměr odstraní, nebude se 

týkat studentů ze zahraničí, ale pouze českých studentů. Na základě diskuse je nadpoloviční většina pro 

sjednocení pravidel v tomto kontextu. 

USNESENÍ: AS FP schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském 

a magisterském studijním programu vyučovaném v anglickém jazyce pro akademický rok 2025/2026 

po zapracování připomínky týkající se přijetí prominutím přijímací zkoušky pro navazující magisterská 

studia.  

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 3 
 
c) Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu pro 

akademický rok 2025/2026 

Dokument byl předložen panem děkanem prostřednictvím paní proděkanky dne 11. 07. 2024. Zasílání 

připomínek bylo možné do 26. 08. 2024, žádné však neobdržel. 

Paní proděkanka dodala, že v dokumentu byly aktualizovány pouze data, obsah zůstává nezměněn. Obsah 

pravidel se bude měnit v momentě, jakmile budou známy parametry nového VŠ zákona.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském 

studijním programu vyučovaném na FP VUT v Brně pro akademický rok 2025/2026.  

PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 3 
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5. Informace z EK AS FP 
 
EK AS FP nemá žádné další doplňující informace či podněty. 

 

6. Informace AS VUT v Brně  
 
Paní Mgr. Musilová informovala, že se připravuje nový Disciplinární řád pro studenty VUT. Jeho úprava zatím 

není předložena, základní teze by mohly být sděleny na výjezdním zasedání AS VUT. Pan prorektor Doupovec 

by měl představit možné změny Studijního a zkušebního řádu VUT. Po čtvrtečním zasedání AS VUT zašle 

informace z výjezdního zasedání.  

 

7. Informace SK AS FP  
 
Student J. Dvořáček zmínil, že se pro studenty 1. ročníků uskutečnila informativní schůzka, na které byly 

shrnuty informace i s odkazem na předchozí livestreamy s doplněním informací ohledně sestavení rozvrhu. 

V rámci realizovaného hovoru, kterého se zúčastnilo cca 80 studentů, byl pořízen záznam a společně 

s předchozími lifestreamy umístěn na FB stránky.  

 

8.  Informace z kolegia děkana 
 

• Ve dnech 03. 09. – 04. 09. 2024 proběhly opravné SZZ. 

• Bude spuštěna další verze teacheru, nová verze zpřístupní všechny položky dokumentace předmětu. 

• V pátek 13. 09. 2024 proběhnou imatrikulace. 

• Evaluace vědy na VUT – přes červenec byly doplněny evaluační zprávy za ústavy.  

• Návštěva evaluační komise na hodnocených ústavech FP proběhne ve dnech 05.11. - 07. 11. 2024.   

• V pátek 13. 09. 2024 proběhne 2. kolo přijímacího řízení do DSP, následně bude zasedat Oborová 

rada. 

• Proběhl „Předškolovák“, za FP se zúčastnilo 185 účastníků, našich budoucích prváků.  

• Podaná inzerce v časopisech „Kam po strednej“ a „Kam po maturitě“ 

• Zahájení akademického roku proběhne dne 17. 09. 2024. Akce je ve spolupráci se studenty, připraven 

doprovodný program. Výtěžek, který bude na akci vybrán, půjde na konto Krtek – dárců kostní dřeně. 

• Dne 27. 09. 2024 se uskuteční Noc vědců, téma „Proměny“. 

• Začaly se vydávat ITIC karty u Mgr. Třískové.  

• Včera proběhla porada s produkční kanceláří nad úpravou prostor v 6. (druhá strana fakulty) NP, v 

rámci projektu ERDF+. Dále chtějí, v rámci tohoto projektu, položit nové podlahy v posluchárnách, 

audio a nové osvětlení. Začnou výběrová řízení.  

 

9. Různé 
 
Doc. Chlebovský se dotázal Mgr. Musilové v rámci legislativy k upravenému a nově předloženému plánu 

realizace strategického záměru, který nebyl schválen na jaře AS FP. Mgr. Musilová na tuto otázku reagovala, 

že jestliže se nějak dokument změnil, měl by být schvalován a projednán nově. Pan děkan doplnil, že i na 

základě předchozích připomínek AS FP nyní intenzivně probíhá příprava a analýzy pro nový výhled strategie 

na budoucí období ve spolupráci s potenciálním novým vedením. Pracuje se na strategických dokumentech 

pro období 2025+ a dále byly upraveny pouze drobnosti. 

Paní Mgr. Musilová podotkla, že není zatím pevně stanoven termín říjnového zasedání AS VUT. Termín bude 

dán až na čtvrtečním zasedání. Původní termín je v kolizi se strojírenským veletrhem. 

Ing. Petrová se dotázala, zda v rámci akce Zahájení akademického roku bude vyhlášen děkanský půl den. 

Pan děkan sdělil, že nebude vyhlášen, bude pouze zkrácena výuka, aby se mohli všichni studenti této akce 

zúčastnit.  
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Program příštího řádného zasedání 

Další řádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne dne 8. 10. 2024 ve 14.30 hod v zasedací místnosti pana 

děkana P362.  

Předpokládaný program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 

3. Projednání a schválení Plánu realizace Strategického záměru FP pro rok 2024 

4. Informace z EK AS FP 

5. Informace z AS VUT v Brně 

6. Informace z SK AS FP  

7. Informace z kolegia děkana 

8. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 

8. 10. 2024 ve 14.30 hod v P362 

PRO: 13 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 

Předseda AS FP všem poděkoval za účast a ukončil zasedání AS FP. 

 

 

 

 

Verifikoval:  Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc  Mgr. Bc. Helena Musilová 

předseda AS FP   předsedkyně KAP AS FP 

 

 

 

    Ing. Martin Očko 

předseda SK AS FP 

 

 

 

Zapsala: Marie Ráčková 


